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Betreft: Zorg om jeugdzorg

Geachte  heer Voorink, geachte mevrouw Walters, geacht College van Burgemeester en 
Wethouders,

Hoewel de ArSD bekend is met de moeilijkheden rondom de oplopende kosten van 
jeugdzorg en de daarmee samenhangende bezuinigingen wilden wij u toch nogmaals wijzen 
op de in onze ogen zorgelijke gebeurtenissen.
In college, gemeenteraad en ArSD is bescherming en opvang van jongeren al meermaals 
aan de orde geweest. En in samenhang daarmee de zorg voor en het welzijn van deze 
jongeren.

De ArSD kreeg signalen uit de achterban dat de zorgen over de nieuwe beleidsregels 
betreffende de begeleiding en opvang van jongeren bij ouders niet zijn weggenomen door de
antwoorden op gestelde vragen.
Krijgen jongeren met een ontwikkelingsproblematiek ook in de toekomst wel een veilige en 
stimulerende omgeving? De nieuwe kwaliteitseisen en lagere tarieven die de gemeenten in 
de regio hebben opgesteld voor de dagbesteding en de logeerweekeinden lijken wat dat 
betreft een probleem te vormen.

Door o.a. het verlagen van de tarieven waardoor het huidige gekwalificeerde personeel niet 
meer gehandhaafd kan worden, hebben bijvoorbeeld: Care House, Kwintes, Het 
Robertshuis, Ontwikkelcentrum Het Plein en Het Spookbos  (de Stal) hun handtekening 
(deels) niet onder contracten gezet.  Dit betekent niet alleen dat veel kinderen naar een 
andere opvang moeten, maar daaraan gekoppeld ook, dat “tacit knowledge” en 
ervaringskennis verdwijnt. De gemeente wil hoog inzetten op preventie om in de toekomst te 
kunnen besparen op (jeugd)zorg, maar bereikt op deze manier het omgekeerde.  Het 
verplaatsen van kinderen uit hun vertrouwde omgeving kan en zal in de toekomst 
consequenties hebben (= grotere problemen). Dit zal er uiteindelijk voor kunnen zorgen dat 
de kosten hoger worden i.p.v. lager.

Hoewel U vast al hiermee bekend bent, alsook dat de ArSD, zich ernstig zorgen maakt 
zetten wij de zorgpunten voor de duidelijkheid nog even op een rijtje:



 Kinderen met ontwikkelingsproblematiek hebben baat bij een constante vertrouwde
omgeving;

 Een zo klein mogelijke groep verbetert de effectiviteit en veiligheid (denk
bijvoorbeeld aan overprikkeling);

 De gemeentes willen graag evalueren op effectiviteit van de toegepaste methoden,
daarbij is gekwalificeerd personeel van grote waarde;

 Gekwalificeerd personeel zal uiteindelijk kostenbesparend kunnen zijn door
adequaat handelen;

 Door de adequate, gekwalificeerde begeleiding functioneren kinderen beter op de
reguliere school;

 Er zijn zeker voor de tiener-leeftijd weinig geschikte mogelijkheden voor opvang;
 Er is vaak al sprake geweest van langdurig zoeken in combinatie met wachtlijsten;
 De huidige indicaties zijn niet zomaar afgegeven voor de daarbij horende

noodzakelijke zorg. Die zorg kun je niet ’zomaar’ verlagen!

U bent nu op zoek naar andere locaties/instanties en zorgplekken. Daarom zal in 2021 de 
huidige zorg voorlopig worden voortgezet. Maar nieuwe zorg moet wel passend zijn bij de 
kinderen.  Wilt u zo vriendelijk zijn de ArSD in Q3 2021 te informeren of u geslaagd bent in 
het herplaatsen en aanpassen van het opvang en zorgtraject.

Een en ander is ook terug te vinden in ons advies van 11 februari 2021 “Naar een financieel 
gezond sociaal domein. Versie 4.1”. bij het onderdeel jeugd.

Mocht deze brief vragen oproepen, dan is de ArSD graag bereid om deze te beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

namens de Adviesraad Sociaal Domein Hilversum, 

Mw. A.W.A.M.P. Wijnands-van Daal,

Voorzitter


